

LOT 97: POTTY TRAINING CHAIR PATENTS FOR SALE | OCEAN TOMO

97号专利包：家用宝宝如厕训练椅专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask[™] Market patent auction lot number 97 consists of five assets. The patented children's potty training chair is simple and easy to manufacture and advanced in different aspects. First, it creates an easier path to successful potty training and less frustration for parents. Many times toddlers use a potty chair and then do not easily transition to a toilet seat, then they revert to diapers. This freestanding potty chair positions the toddler into a deeper squat initially for easiest elimination, and then allows the child to gradually and gently adjust over time to eventually sitting at the 90-degree angle of a standard toilet seat. Second, this portfolio covers major jurisdictions such as the U.S., Germany, China, UK, France, etc. There is a huge potential market for this type of item. There were over 15 million births in China last year. In the US there are almost 20 million children ages 0-4. Finally, it is the only potty chair designed by a child psychiatrist and development expert.

Ocean Tomo Bid-Ask[™] 市场上的97号专利包包含五项专利。该宝宝如厕训练椅结构简洁，方便量产。该发明的优点表现在如下方面。首先，该发明提供了一种简单的方式，既能成功实现宝宝如厕训练，又可减少父母在此过程中的挫败感。幼儿从如厕训练椅过渡到座便器并非易事，很多时候过渡失败，又用回尿布。这款独立式如厕椅可以让幼儿以深蹲姿势习惯使用，之后逐渐调整角度，最终让幼儿习惯以90度的姿势如厕，从而顺利过渡至标准座便器。其次，这个专利包覆盖主要司法辖区，如美国、德国、中国、英国、法国等。该类产品市场潜力巨大。仅去年一年，中国就有1500多万新生儿。美国0-4岁的幼儿约有2000万。最后，这是唯一一个由儿童精神科医生和儿童发展专家设计的如厕训练椅。

For further information or to bid on this lot, please email Bid-Ask@OceanTomo.com.

竞拍该专利包或详询更多信息，欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO.	PUBLICATION NUMBER	TITLE	PRIMARY IP CLASS	FILE DATE	PRIORITY DATE	PUBLICATION DATE	FORWARD CITATIONS
序号	公开号	专利名称	IPC主分类号	申请日	优先权日	公开日	引证数量
1	US 7,665,157 B2	Potty Training Chair 家用宝宝如厕训练椅	A47K 11/04	3/23/06	3/23/06	2/23/10	5
2	US 8,079,097 B2	Potty Training Chair 家用宝宝如厕训练椅	A47K 11/04	3/23/06	2/22/10	12/20/11	5
3	EP 2,012,636 B1	Potty Training Chair 家用宝宝如厕训练椅	A47K 11/04	3/23/06	2/9/07	10/10/18	0
4	CN 101,484,057 B	Potty Training Chair 家用宝宝如厕训练椅	A47K 11/04	3/23/06	2/9/07	8/8/12	1
5	TW 200,735,818 A	Potty Training Chair 家用宝宝如厕训练椅	A47K 11/04	3/23/06	3/9/07	8/11/11	0